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رئیس فدراسیون فوتبال:

رونالدوراحتبهایرانمیآید
فارس: رئیس فدراسیون فوتبال گفت: رونالدو 
راحت به ایران می آید و ما هم بازی های بســیار 
مهمی را در کشورمان میزبانی کردیم و مشکلی 
نداریم. ما به طرف عربستانی اطمینان دادیم که 

هیچ مشکلی به وجود نخواهد آمد.
مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال ایران در 
حاشــیه برگزاری کلاس های مربیگری فوتبال 
درجه A آســیا در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
سطح برگزاری کلاس مربیگری خیلی خوب بود 
و همه کسانی که شرکت کرده بودند روی نیمکت 
تیم ها حضور دارند و مدیرعامل فولاد هم در این 
کلاس حضور داشــت؛ از برگزاری این کلاس ها 
فدراســیون فوتبال ضرر نمی کنــد. در این یک 
سال تقریباً هر کسی که طالب این کلاس ها بوده 
و شرایطش را داشته حضور داشته و ما هم سعی 
کردیم کلاس ها را برگزار کنیم. کنفدراســیون 
فوتبال آســیا هم همکاری لازم را با ما داشــته 
اســت. زمانی باید برای برگــزاری این کلاس به 
مالزی می رفتیم اما الان در کشور خودمان برگزار 
می کنیم و مدرســش هم مدرس ایرانی اســت. 
همه چیز مهیا شــده و تخفیف خوبی هم دادیم 
چون خیلی گران می شــد و ممکن بود از عهده 
همه برنیاید. هتل و ســالن و ابزار آموزش برای 
فدراسیون است و شــرایط خوبی برای برگزاری 

این کلاس فراهم شده است.
وی درخصوص حق پخش بازی دوســتانه ایران 
و بلغارســتان افزود: برای پخــش و حق پخش 
باید صحبت جامعی انجام شــود. درباره بازی با 
بلغارســتان ما تا آخرین لحظه دنبال این بودیم 
تفاهمنامه ای امضا شــود و خود صداوسیما هم 
دنبال آن بود که البته این تفاهم نامه انجام نشد 
و بعد هم بازی پخش شــد. ۱۱ کشور امتیاز این 
بازی را خریده بودند، یک شبکه سوئدی، ۲ شبکه 
آلمانی و ۳ شبکه بلغاری خریده بودند و نمی دانم به 
چه شیوه ای این بازی پخش شد. باید برای منابع و 
دستگاه های بالادستی یک حرف منظمی داشته 
باشــیم و بگوییم که این بازی با قرارداد یا بدون 
قرارداد پخش شده اســت. این بازی که گذشت 
و امیدوارم ســایر بازی ها با قرارداد با صداوسیما 
پخش شود. ما هیچ پولی نگرفتیم. تا آخرین لحظه 
گفتند ۳۰ هزار دلار می دهنــد ولی قراردادی با 
فدراسیون بابت ۳۰ هزار دلار منعقد نشده است. 
آنچه مسلم اســت صرف نظر از هر مبلغی باید 
هر پخشی با قرارداد انجام شود. امیدواریم برای 
با آنگولا این اتفاق بیفتد و ما با قــرارداد بازی را 

پخش کنیم.
رئیس فدراســیون فوتبال خاطرنشــان درباره 
برگزاری دربی پایتخت در قطر خاطرنشان کرد: 
چیزی که من می توانم بگویم این اســت که این 
موضوع تکذیب می شــود و دیدار پرسپولیس و 
استقلال در قطر برگزار نخواهد شد. مشکل چمن 
وجود دارد و در کمپ خودمان هم مشــکل آب 
داریم که تأمین شد و الان در زمین شماره ۲ چمن 
خوبی داریم. زمین شماره یک هم ما خودمان آب 
ندادیم چون باید تا چند روز آینده خاک برداری 
و مثل زمین شماره ۲ لوله گذاری کنیم. تیم های 
ملی می توانند از زمین شــماره ۲ کمپ استفاده 
کنند. چمن ورزشــگاه آزادی هم آماده می شود 
و مشــکلی برای برگزاری بازی های آســیایی و 
دربی ندارد. امروز نامه ای به باشگاه پرسپولیس، 
سپاهان و نســاجی زدیم و از آنها خواستیم که 
ستاد بازی های آسیایی درست کنند، چون باید 
از حریفان شان میزبانی و تمام شرایط میزبانی از 

جمله استقبال فرودگاه و هتل را مهیا کنند.
وی در رابطه با حواشــی پیرامون حضور رونالدو 
در ایران تاکید کرد: حرف بسیار بیجایی است و 
شنیدن این موضوع به عنوان یک ایرانی توهین به 
ما محسوب می شود. رونالدو راحت به ایران می آید 
و ما هم بازی های بســیار مهمی را در کشورمان 
میزبانی کردیم و مشــکلی نداریــم. ما به طرف 
عربســتانی اطمینان دادیم که هیچ مشکلی به 

وجود نخواهد آمد.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره موضوع شکایت 
باشگاه شاهین بوشهر و گلایه مدیران استقلال 
ادامه داد: دنبال این موضوع هستم تا جلسه ای با 
مسئول بین الملل و دبیرکل داشته باشم. آنها هم 
حرف هایی دارند که این موضوع ۴۵ روز قبل در 
سامانه استقلال آمده بود و آنها باید در آن ۴۵ روز 
مسئله را حل می کردند. می خواهیم در جلسه ای 

این مشکل را حل کنیم.
وی درخصوص برگــزاری دربی بــا تکنولوژی 
کمک داور ویدئویی افزود: AFC دیروز نامه ای 
به ما زده است و حدود ۲۰ نفر را معرفی کرده که 
فدراسیون فوتبال باید هر ۲۰ نفر را میزبانی کند 
 VAR بیاورد. ۱۵ نفر از آنها عوامل VAR و برای
و ۵ نفر هم داور هستند که باید در اتاق بنشینند. 
تعهد ما به AFC این بوده کــه اتاق را ما تأمین 
کنیم و تجهیزات را هم آنهــا بیاورند. ما هم اتاق 
VAR را در ورزشگاه آزادی تأمین کردیم و سهیل 
مهدی به ورزشگاه آزادی می رود و بازدید می کند 
تا اگر نقصی داشته باشد برطرف کنیم تا بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا برگزار شود. برای دربی هم 

باید منتظر بمانیم تا ببینیم چه اتفاقی می افتد.
رئیس فدراسیون فوتبال در پایان درباره شکایت 
باشگاه ها از سپاهان تصریح کرد: این موضوع به 
کمیته انضباطی رفته است. جلسه ای برای حمایت 
از باشگاه های آسیایی در سازمان لیگ برگزار شد 
و ممکن است حمایت های دیگری از نمایندگان 
آسیایی انجام شــود. بحث تخلف ســپاهان در 
صلاحیت کمیته انضباطی است و در صلاحیت 

من نیست.

برد دو رقمی ازبکستان کار ایران را سخت تر کردپیروزی سپاهان و گیتی پسند و شکست پرواز هوانیروزخبر
ورزش سه: نمایندگان اصفهان در لیگ برتر هندبال ۲ پیروزی و ۲ شکست کسب کردند.

هفته دوم لیگ برتر هندبال با برگزاری ۶ دیدار پیگیری شد و نمایندگان اصفهان به مصاف رقبای خود رفتند.
تیم سپاهان در اصفهان میزبان آلومینیوم اراک بود و با نتیجه ۲۷ بر ۲۱ به پیروزی رسید؛ سپاهان نوین نیز با نتیجه ۳۲ بر ۲۲ مقابل 

شهیدشاملی کازرون شکست خورد.
تیم گیتی  پسند که مهمان پلیمر خرم آباد بود  با نتیجه ۳۵ بر ۳۵ میزبان خود را شکست داد؛ پرواز هوانیروز هم با نتیجه ۳۲ بر ۲۰ مقابل 

مس کرمان متحمل شکست شد.
در جدول رده بندی سپاهان با ۴ امتیاز در رده سوم قرار گرفته است، گیتی پسند با ۳ امتیاز پنجم است، سپاهان نوین و پرواز هوانیروز 

نیز بدون امتیاز دهم و یازدهم هستند.

مشرق: تیم فوتبال امید ازبکستان با جشنواره گل خود مقابل هنگ کنگ کار ایران را سخت تر کرد. دیدار تیم های فوتبال امید ازبکستان و 
هنگ کنگ با پیروزی خیره کننده ۱۰ بر صفر ازبک ها در دور اول انتخابی المپیک پاریس همراه بود.ازبک ها حالا با توجه به پیروزی ۸ بر یک 

در دیدار با افغانستان تفاضل گل +۱۷ دارند تا بالاتر از ایران در صدر جدول قرار بگیرند.
البته شاگردان رضا عنایتی نیز پس از پیروزی سه بر صفر مقابل هنگ کنگ و برد مقابل افغانستان که با نتیجه ۴ بر صفر همراه بود ۶ امتیازی 
هستند اما برای قطعی کردن صعود خود به مرحله نهایی انتخابی المپیک پاریس چاره ای جز برد ازبکستان در دیدار پایانی این مرحله ندارند.

دیدار حساس و تعیین کننده تیم های فوتبال امید ایران و ازبکستان روز سه شنبه و از ساعت ۱۷:۳۰ دقیقه در تاشکند برگزار خواهد شد. 
برنده این دیدار به عنوان تیم نخست این گروه راهی مرحله دوم انتخابی المپیک خواهد شد و تیم دوم باید منتظر تعیین تکلیف سایر تیم های 

دوم گروه ها باشد.
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رونالدو؛باشدبرایبعد!
خبر ورزشی: دروازه بان پرسپولیس دیدار با 

النصر را از دست داد.
 پنجشــنبه هفته گذشــته تیم ملی ایران در 
چارچوب دیدار تدارکاتی به مصاف بلغارستان 
رفت و شاگردان امیر قلعه نویی با نتیجه یک 
بر صفر حریف خود را متوقف کردند؛ یکی از 
رخدادهای این مســابقه مصدومیت علیرضا 
بیرانوند در دقیقه ۲۳ مسابقه بود و شاید بتوان 
گفت در آســتانه رقابت های جام باشگاه های 
آســیا این یک خبر بد برای قرمزپوشان بود، 
چراکــه یحیــی گل محمــدی در این فصل 
جایگزین مناســبی برای بیرانوند در اختیار 
ندارد و با توجه به مصدومیت گلر خود در اولین 
جدال آسیایی قرمزپوشــان باید از امیررضا 
رفیعی یا مهرشاد اسدی که از بازیکنان جوان 
و کم تجربه پرســپولیس به شــمار می روند، 

استفاده کند.
دقایقی پیش علیرضا حقیقت، پزشــک تیم 
پرسپولیس درباره آخرین وضعیت مصدومیت 
بیرانوند اظهار کرد: برای مشخص شدن میزان 
مصدومیت بیرانوند، او عصر دیروز برای انجام 
MRI اعزام و پس از ارسال پاسخ مشخص شد 
که کشاله پای چپ او دچار کشیدگی گرید ۲ 
شده اســت که درمان آن بین دو تا سه هفته 

زمان نیاز دارد.
وی ادامه داد: امروز هم برای او سونوگرافی و 
تزریق در محل آسیب انجام شد و سعی ما بر 
این است که بیرانوند هرچه زودتر به تمرینات 

گروهی بازگردد.
قرمزپوشان روز سه شــنبه_ بیست وهشتم 
شــهریورماه _ از ســاعت ۲۱:۳۰ به مصاف 
النصر خواهند رفت و بــا توجه به مدت زمان 
مصدومیت بیرانوند این گلر ملی پوش بازی با 

یاران رونالدو را از دست خواهد داد.

جزئیاتجدیدازانتقالستاره
پرسپولیسبهاستقلال

ورزش سه: مدیرعامل سابق باشگاه استقلال 
جزئیات دقیقی از مذاکره برای جذب دروازه بان 

پرسپولیس مطرح کرد.
حجت کریمی که پیش از علی خطیر در راس 
مدیریت باشگاه استقلال فعالیت داشت و جواد 
نکونام را به این تیــم آورده و در ابتدای نقل و 
انتقالات تابستانی در جمع آبی ها بود، در مصاحبه 
با برنامه شب های فوتبال درخصوص جزئیات 
مذاکره با علیرضا بیرانوند برای پیوستن به این 
تیم عنوان کرد: یکی از دوستان به ما اعلام کرد 
بیرانوند می خواهد قراردادش را با پرسپولیس 
فسخ کند. با ما قرار یک جلسه را گذاشتند که 
حتی به جلسه هم آمدند و با ما صحبت کردند. 
من هم برای تقویت تیمم هر کاری می کردم و با 
کادر فنی هم صحبتی انجام دادم که مورد تایید 

بود و ایشان هم صحبت کردند.
او ادامه داد: ما با بیرانوند جلسه گذاشتیم که من 
درخواست و توصیه کردم شما بخاطر پیراهن 
قرمز و پرسپولیسی بودن، حضورت در استقلال 
تبعات دارد و این کار را نکنید که ایشان اعلام 
کرد اینطور نیست و من می خواهم قراردادم با 

پرسپولیس را فسخ کنم.
مدیرعامل سابق باشگاه اســتقلال یادآور شد: 
بیرانوند گفت بخاطر یک سری مشکلاتی که با 
باشگاه دارم، می خواهم قراردادم را فسخ کنم و 
یک مبلغی هم اعلام کردند. من هم یک اسپانسر 
داشــتم که فقط دوست داشــت برای حضور 
بیرانوند در استقلال این مبلغ را به عنوان کادو 
بدهد و نمی خواســت برای موارد دیگر هزینه 
کند که من هم صحبت های لازم را با اسپانسر 

انجام دادم.
کریمی در خصوص شایعه توافق ۱۰۰ میلیارد 
تومانی اســتقلال با بیرانوند اظهار کرد: حالا 
گذشته و دیگر این مبالغ را مطرح نکنیم. بنده 
با اسپانسر صحبت کردم و قرار شد یک مبلغی را 
باشگاه با قرارداد دو ساله ببند و پرداخت کند و 

بخش دیگر را اسپانسر بدهد.
او یادآور شد: من خیلی به بیرانوند توضیح دادم 
و صحبت کــردم که این انتقــال رخ ندهد، اما 
خودشان گفتند ما )با پرسپولیس( مشکل داریم. 
فردا صبح همان روز هم دیدم که قراردادشان با 
پرسپولیس را فسخ کردند و این موضوع اطلاع 
رسانی شد.مدیرعامل باشگاه استقلال اضافه 
کرد: من البته به لحاظ مرام و معرفت به آقای 
درویش، دوست عزیزم زنگ زدم و گفتم که آقای 
بیرانوند با ما در ارتباط بوده و قرار است این اتفاق 
بیفتد که ایشان گفت »نه، ممکن نیست چون ما 
با این بازیکن قرارداد داریم«، اما به یکباره ساعت 
۸ صبح فردای همان روز آقای قربان زاده با من 

تماس گرفت تا درباره این مسئله صحبت کند.

خبر

سپاهان پنالتی گیرترین تیم فصل جدید رقابت های 
باشگاهی محسوب می شود؛ تیمی که هم در مسابقات 
لیگ برتر و هم در بازی های دوستانه تبحر ویژه ای در 
کســب پنالتی دارد اما در نقطه مقابل کارنامه خوبی 
را شاگردان ژوزه مورایس نتوانسته اند از خود به جای 
بگذارنــد و بهره وری حداکثــری را از ضربات پنالتی 
به دست آمده نداشــته اند تا احتمالاً طی هفته های 
پیش رو سرمربی پرتغالی به سراغ تغییر و تحولات در 
این زمینه برود و احتمال تغییر پنالتی زن اول سپاهان 

وجود دارد.
مغانلو بجای اسدی 

رضا اسدی، شــهریار مغانلو، رامین رضاییان 
و رضا شــکاری از جمله بازیکنان حاضــر در اردوی 
سپاهان هستند که توانایی ویژه ای در نواختن ضربات 
پنالتی دارند. فصل گذشته که مغانلو و رضاییان در تیم 
اصفهانی حضور داشتند، اولویت با پنالتی زدن رامین 
رضاییان بود اما با توجه به حضور شــهریار مغانلو در 
کورس آقای گلی، شرایط به سود این مهاجم باتجربه 
تغییر کرد. تصور می شد با توجه به موفقیت مغانلو در 
مسیر گلزنی از روی نقطه پنالتی، او در فصل جدید هم 

پنالتی زن اول سپاهان باشد اما این گونه نشد.
پنالتی زن نیست 

ژوزه مورایس باتوجه به فعالیت های سپاهان در 
بازار نقل وانتقالات تابستانه تصمیم گرفت تا پنالتی زن 
اول تیمش را تغییر بدهد و رضا اســدی را به عنوان 
پنالتی زن جدید طلایی پوشان اصفهانی معرفی کرد؛ 
آن هم در حالی که اسدی فصل گذشته از ۱۲ گلی که 

در لیگ برتر و جام حذفی به ثمر رساند، توانست ۳ گل 
خود را از روی نقطه پنالتی بزند و همین تبحر ویژه او 
در گلزنی از روی نقطه پنالتی باعث شد تا این مهاجم 
باتجربه به عنوان پنالتی زن اول سپاهان در فصل جدید 

انتخاب شود.
اسدی که با ۴ گل زده بهترین گلزن لیگ بیست وسوم 
هم محسوب می شــود و تنها بازیکن در فصل جدید 
رقابت های لیگ برتر اســت کــه در ۴ هفته موفق به 
گلزنی شده، در فصل جدید توانسته ۲ بار پشت ضربه 
پنالتی با پیراهن سپاهان بایستد. اولین پنالتی او در 
دربی اصفهان مقابل ذوب آهن به گل تبدیل شد اما در 
هفته سوم و جدال با استقلال، اسدی موفق به گلزنی 
از روی نقطه پنالتی نشد و ضربه او را حسین حسینی 
مهار کرد که در ریباند مهاجم طلایی پوشان اصفهانی 

موفق به گلزنی شد.
رضا اسدی که به واســطه کمبود بازیکن در فهرست 
سپاهان برای انجام دیدار دوستانه مقابل زنیت روسیه، 
اردوی ملی را تــرک کرد و به جمع شــاگردان ژوزه 
مورایس پیوست، در جریان شکست ۴ بر یک تیمش 
مقابل حریف روســی، تنها یک بار توانست در قامت 
گل ساز بدرخشد. اسدی این فرصت را داشت تا بتواند 
برابر زنیت گلزنی هم کند اما ضربه پنالتی او جایی در 
چارچوب دروازه حریف روسی نداشت و همین مسئله 
باعث شد تا از میان ۳ پنالتی که سپاهان در فصل جدید 
)در لیگ برتر و بازی های دوستانه بین المللی( به دست 
آورده، ۲ پنالتی را رضا اسدی هدر داده و تنها یک بار 
مستقیماً از روی نقطه پنالتی موفق به گلزنی شده باشد!

مغانلو یا رضائیان 
سپاهانی ها فصل گذشته براساس آمار و ارقام 

در ۴ مسابقه صاحب ۵ ضربه پنالتی شدند. اولین پنالتی 
طلایی پوشان در دوئل با هوادار تهران در دور رفت اتفاق 
افتاد که رامین رضاییان موفق به گلزنی شد. بعد این 
مسابقه، در مصاف با استقلال در دور برگشت، شاگردان 
ژوزه مورایس صاحب ضربه پنالتی شدند که در واپسین 
ثانیه های بازی، رامین رضاییان موفق به گلزنی شد تا 
تبحر ویژه خود در گلزنی از روی نقطه پنالتی را نشان 
بدهد. در بازی برگشت مقابل هوادار، شاگردان مورایس 

۲ بار صاحب ضربه پنالتی شدند.
شــهریار مغانلو در دقیقه ۱۳ پنالتی به دســت آمده 
برای تیمش را به گل تبدیل کرد و ســپس در ادامه، 
رامین رضاییان نــاکام در گلزنی از روی نقطه پنالتی 

در دقیقه ۳۲ بود تا مغانلو به جای رضاییان پنالتی زن 
اول سپاهان شــود؛ به طوری که او در دوئل با پیکان 
تهران و در جریان برتری ۵ گله طلایی پوشان، یکی از 
۵ گل تیمش را از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند. با این 
اوصاف، سپاهانی ها فصل گذشته در لیگ برتر صاحب 
۵ ضربه پنالتی شدند که ۴ ضربه آن ها به گل تبدیل شد 
اما شرایط در فصل جدید متفاوت بوده و عدم موفقیت 
آن ها در بهره وری از ضربات پنالتی مشهود است. در 
این شرایط به نظر می رسد که احتمالاً ژوزه مورایس به 
سراغ تغییر و تحولات در انتخاب پنالتی زن اول تیمش 
خواهد رفت و احتمال جانشینی شهریار مغانلو به جای 

رضا اسدی وجود دارد.

همشهری آنلاین : گزینه جانشینی بیرانوند گفت: 
اگر سرمربی صلاح دید با دل و جان در درون دروازه تیم 

محبوبم قرار خواهم گرفت.
امیررضـا رفیعـی دروازه بان جـوان پرسـپولیس که 
تقریبـاً در تمامـی بازی هـای تدارکاتـی پیش فصل 
حضـور داشـته و چند سـالی اسـت کـه در تیم های 
پایـه و بزرگسـال حضـور فعالـی داشـته حـالا در 
آزمونی سـخت بـه دلیـل غیبـت بیرانوند بـه خاطر 
آسـیب دیدگـی، احتمـالاً گلر اصلـی مقابـل النصر 

خواهـد بود.
 به همین دلیل گفت و گویی را با او داشتیم.

ناراحت شدم
واقعاً از مصدومیت سنگربان اول کشورمان و 
پرسپولیس واقعاً ناراحت شدم اما مصدومیت جزئی 
از فوتبال است و ممکن است برای هر بازیکنی پیش 
بیاید. من هم یکی از دروازه بان های تیم هستم و منتظر 
یک فرصت هر چند تا روز بازی باید صبر کرد که چه 

اتفاقی رخ می دهد. اتفاقاً به علــی آقا پیامک هم زدم 
و گفتم ان شــاءالله هر چه زودتر مهیای بازی شود که 
ایشان هم در جواب گفتند ان شاءالله خیر است و هر 

چه خدا بخواهد.
امیدوارم علی آقا برسد

دوست دارم مصدومیت علی آقا برطرف شده 
و ایشــان به بازی مقابل النصر برسند اما اگر نشد من 
هستم و اگر سرمربی صلاح دید با دل و جان در درون 
دروازه تیم محبوبم قرار خواهــم گرفت. بالاخره هر 
بازیکنی هم قســمتی دارد و من از هر بازی که پیش 

رویم قرار بگیرد استقبال می کنم.
در روز تعطیلی تمرین پرسپولیس هم 

تمرین می کنم
من به طور اختصاصی زیر نظر مربــی که داریم در 
یکی از ورزشــگاه های تهران تمرین کردم تا میزان 
آمادگی خودم را بالا ببرم و شــرایطم را از هر لحاظ 

بهبود بخشم.

النصر از پرسپولیس می ترسد
این روزها خیلی بحث ستاره های تیم النصر 
مطرح می شــود اما تیم ما هم کلــی بازیکن خوب و 
ملی پوش و ستاره دارد به همین دلیل حتماً اینگونه 
است که النصر با همه ستاره هایش از قهرمان ایران و 
تیمی که در این چند ساله دوبار به فینال رسیده واهمه 

دارد و از بازی مقابل پرسپولیس می ترسد.
تخصص پرسپولیس بازی های سخت 

است
یادتان باشد پرسپولیس در یک فصل موفق شد هم 
الدحیل را ببرد و هم السد را و همین النصر را هم تیم ما 
شکست داده است. به همین دلیل پیروزی پرسپولیس 
در بازی های بزرگ کــم نبوده از ایــن رو خوراکش 
حریفان نامی و پیروزی مقابل آنهاست. به همین دلیل 

بازیکنان ما از هر نظر آماده اند.
روحیه برد در تیم ما موج می زند

باور کنید روحیه تک تک بازیکنان ما خیلی 
بالا است و همه از پیروزی مقابل النصر حرف 
می زنند و روحیه برد نزد تک تــک بازیکنان ما موج 
می زند چون همه به ارزش برد در بازی مقابل النصر و 

شروع موفق در آسیا خیلی امیدوارند.
ان شاءالله شهاب مقابل النصر گل می زند

شــهاب زاهدی یکی از بهترین و فعال ترین 
بازیکنان تیم است که خیلی زحمت می کشد و ارزش 
فنی زیادی دارد. من خیلی به قدرت فنی شهاب ایمان 
دارم به همین دلیل معتقدم شهاب به النصر گل می زند.

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

اسدی،پنالتیزننیست!

پومســه کار تیم ملی زنان ایران گفت: من به عنوان 
نماینده دختران پومسه ایران باید وظیفه مهمی را به 
سرانجام برسانم تا پرچم کشورم بالا برود، تمام توانم را 
می گذارم و همه سعی ام را می کنم تا خوش رنگ ترین 

مدال مسابقات هانگژو را کسب کنم.
 »مرجان سلحشــوری« نماینده پومسه زنان ایران 
در مسابقات آســیایی هانگژو است. سلحشوری در 
مسابقات آسیایی ۲۰۱۴ به مدال طلا رسید، در ۲۰۱۶ 
برنز جهانی را به دست آورد و در بازی های آسیایی 
۲۰۱۸ جاکارتا برنده مدال نقره شد تا تک مدال پومسه 
ایران را در بخش زنان را کسب کرده باشد، همچنین 
تکواندوکار اصفهانی در مسابقات قهرمانی جهان در 
کره جنوبی، صاحب نشــان نقره جهان شد. وی در 
بخش انفرادی زیر ۳۰ سال در گویانگ کره جنوبی 
به میدان رفت و با پیروزی در همه مســابقات خود 
به استثنای دیدار نهایی، نایب قهرمان شد تا مدالی با 
ارزش در جدولی ۴۸ نفره برای تکواندوی ایران کسب 
کند. سلحشوری تاکنون توانسته است بیش از ۲۲ 
مدال برون مرزی در بخش پومسه تکواندوی بانوان 
کسب کند. نماینده پومسه تیم ملی زنان ایران، کمتر 
از ۱۳ روز دیگر باید شانس خود را در مسابقات آسیایی 
هانگژو امتحان کند و برای کشورمان افتخارآفرینی 
کند.گفت وگویی با »مرجان سلحشــوری« درباره 
حضورش در بازی های آســیایی هانگژو انجام شده 

است که مشروح آن را در ادامه می خوانید:
سلحشوری در ابتدا با اشاره به آخرین شرایط حضور در 
مسابقات اظهار کرد: حدود دو ماه است که در اردو به 

سر می برم و دو انتخابی سخت را پشت سر گذاشتیم، 
برای انتخابی ها با تمام توانم تــلاش کردم، در ابتدا 
دو نفر به اردوی تیم ملی راه پیدا کردیم و با یکدیگر 
تمرین می کردیم، قرار بر ایــن بود از بین ما یک نفر 
انتخاب شود که کار سختی بود و اصلًا مشخص نبود 
کدام یک از ما انتخاب می شود، شرایط با گذشت زمان 

و هر جلسه تمرین سخت تر می شد.
در هانگژو وظایف مهمی را برعهده دارم

وی ادامه داد: زمانی که انتخاب شدم سنگی 
بار را بر دوشم به عنوان تنها نماینده پومسه کشورم 
ایران حس کردم، من به عنــوان نماینده دختران 
پومسه ایران باید وظیفه مهمی را به سرانجام برسانم تا 
پرچم کشورم بالا برود، تمام توانم را می گذارم و همه 
سعی ام را می کنم تا خوش رنگ  ترین مدال مسابقات 

هانگژو را کسب کنم.
از هر نظر آماده حضور در مســابقات 

آسیایی هستم
پومسه کار تیم ملی تصریح کرد: دو هفته دیگر اعزام 
می شویم. از نظر آمادگی در بهترین شرایط قرار دارم 
زیرا در تمرینات زیر نظر مربی به ســختی و جدیت 
تمرین کرده ام و از هر نظر آماده حضور در مسابقات 
آسیایی هستم. روحیه ام نیز خدا را شکر خوب است و 
فقط به مدال طلا فکر می کنم، امیدوارم بتوانم نتیجه 
خوبی بگیرم. آتوسا فرهمند، سرمربی تیم ملی است 
که به غیر از اینکه یک مربی توانمند است، تجربه عالی 
از زمان بازیکنی خود دارد. حضور فرهمند در قامت 
ســرمربی به من دلگرمی و آرامش می دهد و باعث 

می شود با آرامش خیال تمرین کنم.
وی افزود: مســابقات به صــورت تک حذفی برگزار 
می شود و با قرعه کشی مشخص می شود که کدام دو 
کشور مقابل یکدیگر باید مسابقه دهند، برای قطعی 
شدن مدال باید فرم استاندارد بزنیم و در مرحله فینال 
باید در کنار فرم استاندارد، نمایش ابداعی نیز اجرا 
کنیم که امیدوارم در هر دو مرحله بدرخشم. در کنار 
آمادگی های لازم به دلیل تک حذفی بودن مسابقات، 
قرعه نیز اهمیت دارد و مهم است که با کدام کشورها 

هم قرعه می شویم.
با تمام توان برای کســب مدال تلاش 

می کنم

سلحشوری خاطرنشــان کرد: همیشه سخت ترین 
رقیب ها کشورهای آسیای شرقی از جمله کره، چین 
میزبان، چین تایپه، ویتنام، اندونزی و تایلند هستند؛ 
در کل همه رقبا به نوبه خود ســخت و قابل احترام 
هستند. عادت دارم که قبل از مسابقات هیچ وقت به 
دنبال نمایندگان کشورهای مختلف و رقبایم نمی روم 
و تنها بر روند کاری و پیشرفت خودم تمرکز می کنم.

وی گفت: دوست دارم هنگامی که مدال بازی های 
آســیایی هانگژو را به دســت آوردم، آن را به تمام 
دختران سرزمینم ایران تقدیم کنم که برای پیشرفت 
خودشان و سربلندی کشور همیشه تلاش کرده اند و 
می کنند.                                                                             منبع : ایمنا

پومسه کار تیم ملی زنان ایران:

دربهترینشرایطوآمادگیهستم

گزینه جانشینی بیرانوند:

اینبازیقسمتمنبودهاست


